
Коротко про головне
Про ключові проекти, що реалізуються в місті, розповів 

міський голова Юрій Фомічев на апаратній нараді з 
керівниками структурних підрозділів Славутицької міської 
ради, комунальних підприємств, що відбулася у залі 
засідань виконкому.

«Славутич стає лабораторєю 
безбар’єрних рішень, а це не тільки 
пандуси. Безбар’єрність -  це про 
всіх нас, про сучасні інформаційні 
технології, економіку, про якість і 
комфорт життя. У Національній 
стратегії зі створення без- 
бар’єрного простору в Україні ви
значено шість напрямків 
безбар’єрності: фізична (доступ до 
інфраструктури), інформаційна 
(доступ до інформації в різних фор
матах), цифрова (доступ до всіх по
слуг онлайн), суспільна (доступ до 
активної участі в суспільному жит
ті), освітня (доступ до активної 
участі в суспільному житті), еконо
мічна (доступ до працевлаштуван-

ня та підприємництва). Ініціатива 
безбар'єрності спрямована на літ
ніх людей і батьків з маленькими ді
тьми, молодь, дітей та дорослих з 
інвалідністю, жінок.

На засіданні Ради без
бар’єрності, що відбулася за участі 
дружини президента України Олени 
Зеленської, під головуванням 
прем’єр-міністра Дениса Шмигаля, 
погоджено План з реалізації 
Стратегії. Ухвалений пан передба
чає понад 250 ініціатив, що мають 
бути втілені в найближчі два роки. 
Серед усіх заходів міністерства 
спільно визначили сім пріоритетних 
проектів.

Славутич почав рух по шляху 
безбар’єрності. У місті все повинно

бути зручним, адже безбар’єрність 
-  це комфорт, безбар’єрність -  це 
можливості» -  зауважив міський го
лова.

Коротко зупинився міський го
лова на основних ремонтах, що від
буваються у Славутичі.

Виконані роботи по заниженню 
тротуарів (проспект Дружби 
Нродів, вулиця Курчатова).

Завершується ремонт у 
Інклюзивно-ресурсному центрі.

На два роки розрахований 
масштабній проект «Славутич -  
міжрегіональна велорекреація для 
оздоровлення та відпочинку».

Активно проводиться рекон
струкція басейну «Дельфін». 
Залучено три джерела фінансуван
ня. Левова частина -  кошти 
Державного фонду регіонального 
розвитку, а також субвенція соці
ально-економічного розвитку та 
місцевого бюджету. Замовником є

Департамент регіонального розви
тку Київської обласної державної 
адміністрації, роботи виконує під
рядна славутицька організація ТОВ 
«Буденергомонтаж». Для міста це 
робочі місця і податки.

За графіком проходять ремонт
ні роботи приміщень приймального 
відділення лікарні. На 90% виконані 
демонтажні роботи, на 70% -  замі
на вікон.

Розпочнеться ремонт покрівлі у 
спортивному комплексі «Олімпі
єць».

Генеральний директор КНП 
«Славутицька міська лікарня» 
Ярослав Вольський повідомив, що 
станом на 23 липня вакциновано 
22% славутичан. Для колективного 
імунітету потрібно вакцинувати 
70% жителів. Вакцина у наявності є. 
Сім днів на тиждень працює Центр 
вакцинації в поліклініці. З 21 липня 
можна вже буде вакцинуватися і

вакциною Моdernа. Зараз ведеться 
робота щодо відкриття на базі лі
карні центру з підготовки лікарів-ін- 
тернів.

Центром надання адміністра
тивних послуг розпочато підготовчі 
роботи щодо впровадження в ЦНАП 
адміністративних послуг з реєстра
ції автотранспортних засобів та ви- 
дачі/обміну посвідчень водія.

Звернув увагу міський голова на 
якість підготовки рішень, що вино
сяться на засідання Славутицької 
міської ради.

Продовжується робота з реалі
зації проекту «Славутич -  мала 
культурна столиця України». 
Культурні події міста впливають на 
економіку, адже інвестори, що хо
чуть реалізувати свої стартапи, ці
кавляться і рівнем розвитку культу
ри.

Відділ інформації


